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Proces – verbal 
încheiat azi 31.05.2018  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali .  D-na primar Ancuta Gabriela nu 

se afla in sala de sedinte . 

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

  Supus la vot procesul - verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  

  D-ul presedinte Mihai Nelu citeste  ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  intocmirii Studiului de fezabilitate pentru 

investitia  Infiintare sistem de distributie gaze naturale in comuna Icoana, judetul Olt 

       2  . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 
 

 D-ul  Chirita Nastase – dupa cum stiti este o dorinta mai veche a cetatenilor de a se 

introduce gaze in comuna, asa cum s-a introdus in alte localitati din zona  

- Si Corbu a demarat procedurile privind introducerea gazelor 

- Exista la nivel national program de introducere a gazelor, cu finantare de la Guvern 

- Noi incepem cu SF, acesta costa 40000 lei fara TVA 

- In raportul comp. financiar – contabil scrie de unde se face plata SF- ului 

- Este un lucru benefic dar si scump pentru cetateni 

- Lemnele se procura mult mai greu decat gazele, plus ca trebuie taiate, carate, curatita 

cenusa . 

D-ul Stavre Cristea – cetatenii vor sa bage gaze, am discutat cu foarte multi din zona mea . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – in raportul compartimentului zice de folosirea resurselor 

regenerabile, sa fie vorba de biogaz cum este in Tufeni ? 

D-ul Chirita Nastase – e vorba de gaze naturale, nu biogaz . 

D-ul State Gheorghe – in raport este trecut 40000 lei 

- Scrie ca avizele nu intra in pret, ca este pentru 5-10 km . 

D-ul Chirita Nastase – cei de la Corbu zic ca nu vor depasi 40000 lei + TVA pentru SF  

- Sunt niste variante din SEAP, preturile sunt pe comuna . 

D-ul Stoica Ion – daca firma se ocupa, avizele se obtin mai usor . 

Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de  voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 17  . 
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D-ul  Mihai Nelu - presedinte de sedinta citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2  . Întrebări, interpelări, petiţii . 

  D-ul Chirita Nastase – in curand se demareaza reabilitarea dispensarului 
- Am facut curat in curte la Petrom unde se va muta temporar dispensarul, se lucreaza, 

demaram si cu dispensarul . 
D-na Mandache Maria – la statia de autobuz din Dealul Ciuciului sunt niste dale si 
exista pericolul sa se impiedice vreun copil, ar trebui facut ceva acolo . 
D-ul Chirita Nastase – nu cred ca e o problema, nu e asa inalta dala, vedem . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Mihai Nelu                 Nicolăiţă  Viorel 


